
ZÁPISNICA  č. 16 
zo zasadnutia Akademického senátu FF UKF v Nitre 

konaného online dňa 13. decembra 2021 
 

Prítomní: doc. PhDr. Jozef Brunclík, PhD., prof. PhDr. Peter Ivanič, PhD., PhDr. Tomáš Koprda, 
PhD., doc. PaedDr. Igor Lomnický, PhD., prof. Natália Muránska, PhD., Doc. Mgr. Miroslav Palárik, 
PhD., Doc. Mgr. Emília Perez, PhD., PhDr. Katarína Sedlárová, Mgr. Ervín Weiss, PhD., Bc. Marián 
Maršálek,  Mgr. Mária Molnárová, Mgr. Viktória Rigová, Lucia Trégerová, Mgr. Adriana Švajdová 
 
Ospravedlnená: prof. PaedDr. Zdenka Gadušová, CSc.  
 
Hostia: doc. PhDr. Jarmila Maximová, PhD., Ing. Andrea Soukupová 
  
 
AS FF UKF bol uznášaniaschopný v priebehu celého zasadnutia. Zasadnutie sa uskutočnilo 
online. 
 
Program:  
1. Otvorenie a kontrola plnenia uznesení 
2. Systemizácia funkčných a pracovných miest na FF UKF v Nitre  
3. Prehľad ekonomického hospodárenia FF UKF v Nitre za rok 2021 
4. Zhodnotenie priebehu ZS 2021 a prípravy komplexnej akreditácie 
5. Rôzne 
6. Diskusia 
7. Záver rokovania 
 
Ad 1) 

Predseda AS FF UKF v Nitre Mgr. Ervín Weiss, PhD., privítal členov AS FF UKF  
a oboznámil ich s programom rokovania. Následne prebehla kontrola plnenia uznesení zo 
zasadnutia AS FF UKF, ktoré sa konalo prezenčne dňa 4. 11. 2021. 
 
Ad 2)  

Na rokovanie AS FF UKF bola prizvaná dekanka fakulty doc. J. Maximová, ktorá 
predstavila návrh systemizácii funkčných miest s účinnosťou od 1. 3. 2022. Následne 
prebehla krátka diskusia a hlasovanie. 

 
Výsledky tajného hlasovania: 
Počet členov AS FF UKF:  15 
Počet prítomných členov AS: 14 
Počet kladných hlasov:  14 
Počet záporných hlasov:    0 
Zdržali sa hlasovania:     0 
 
Uznesenie 74/2021/AS/FF 
AS FF UKF v Nitre schvaľuje Systemizáciu funkčných a pracovných miest na FF UKF v Nitre 
s účinnosťou od 1. 3. 2022. 
 



Ad) 3 
 V ďalšom bode rokovania oboznámila doc. Maximová členov AS FF s ekonomickým 
hospodárením fakulty v roku 2021. Spolu s tajomníčkou fakulty Ing. A. Soukupovou 
predložili rozpis výdavkov na mzdy podľa jednotlivých mesiacov v roku 2021 aj s prehľadom 
predpokladaných výdavkov a reálne vyplatených miezd. Na základe uvedených údajov 
a skutočnosti, že sa v roku 2021 ukončil pracovný pomer s viacerými zamestnancami fakulty, 
môžeme konštatovať, že aj napriek tomu, že fakulta vykazuje schodok, úspora na mzdách je 
evidentná.  Následne prebehla diskusia, v ktorej vystúpili: doc. I. Lomnický, dr. T. Koprda, 
doc. J. Maximová, doc. M. Palárik, doc. J. Brunclík a dr. K. Sedlárová. V závere diskusie 
dekanka fakulty skonštatovala, že ani v nasledujúcom roku nebude finančná situácia lepšia, 
nakoľko je pre univerzity avizovaný nižší rozpočet. Konkrétna metodika rozpisu však zatiaľ 
nie je k dispozícii. 
 
Ad 4) 

Následne doc. Maximová zhodnotila prípravu komplexnej akreditácie. Poďakovala 
všetkým zainteresovaným za prípravu a predloženie podkladov zo strany katedier. V polovici 
januára bude zasadať fakultná Rada kvality, ktorá preskúma predložené spisy a následne po 
odsúhlasení posunie dokumentáciu na univerzitnú Radu kvality, ktorá predložené dokumenty 
posúdi. 
 
Ad 5) 
 V záverečnej diskusii vystúpil doc. J. Brunclík, ktorý upozornil na nekvalitné online 
spojenie študentov z priestorov internátov UKF, počas online vyučovania v ZS.  
 
 

Dr. E. Weiss v závere zasadnutia poďakoval všetkým členom za aktívnu účasť v roku 
2021, za plodnú diskusiu počas celého roka a ukončil rokovanie AS FF UKF.  

 
 
 
 
 

   Mgr. Ervín Weiss, PhD. 
predseda AS FF UKF v Nitre 

        
 
 
 
 
Zapísala: PhDr. Katarína Sedlárová 


